
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.7.1.2021 

Protokół Nr 116/2021  

z posiedzenia Zarządu Powiatu  

które odbyło się w dniu 5 marca 2021 roku  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli  

Rozpoczęcie obrad o godz. 10:07 zakończenie o godz. 10:35 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Stanisław Czochara  

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł (w zastępstwie Skarbnik 

Powiatu Elżbiety Kulpy) 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

- Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale PKZ Lila Wojciak (w zastępstwie Naczelnika 

Wydziału PKZ Tomasza Woska) 

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach (nie była obecna na posiedzeniu) 

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 

projektu budowlanego i wykonawczego instalacji przeciwpożarowej wraz z wykonaniem 

ekspertyzy technicznej z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Zespołu Szkół Nr 2 

w Stalowej Woli. 



4. Wniosek Gminy Zaklików o sfinansowanie zakupu nowego stelażu do uszkodzonego 

pneumatycznego namiotu ratowniczego, dla jednostki OSP Lipa.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia naboru na wolne 

kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej 

„Podleśna Przystań” w Stalowej Woli.  

6. Wniosek Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie 

wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu Palma i Pisanka Wielkanocna.  

7. Wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi Oratorium w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania zadania - Wyjazd edukacyjno – ekologiczny pn. „Uroki Podhala”-

warsztaty terenowe.  

8. Wniosek Stowarzyszenia Nasze Miasto w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Odnowa obszarów przyrodniczych powiatu stalowowolskiego”.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok. 

10. Przyjęcie Protokołu Nr 115/2021 z dnia 25 lutego 2021 roku. 

11. Wolne wnioski.  

12. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 116. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wykonanie projektu budowlanego i wykonawczego instalacji przeciwpożarowej wraz z 

wykonaniem ekspertyzy technicznej z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Zespołu 

Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił 

się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykonanie projektu budowlanego 

i  wykonawczego instalacji przeciwpożarowej wraz z wykonaniem ekspertyzy technicznej 

z  zakresu ochrony przeciwpożarowej. Pan Starosta poinformował również, że Zespół Szkół Nr 2 

w Stalowej Woli posiada środki we własnym budżecie na wykonanie projektu. Zgodnie 

z  protokołem badania instalacji wodociągowej przeciwpożarowej z dnia 24 maja 2018 r. 



stwierdzono, że badana instalacja hydrantowa na terenie obiektu nie spełnia wymogów polskiej 

normy PN-B-02865 w zakresie parametrów technicznych ciśnienia i wydajności wodnej. Ponadto 

zgodnie z protokołem badania wodnej instalacji przeciwpożarowej z dnia 28 sierpnia 2019 roku 

zalecono usunięcie nieprawidłowości poprzez wymianę poziomu wody na metalowy lub 

zabezpieczenie występującej instalacji otuliną o odpowiedniej klasie ognioodpornej. Poczynione 

próby zastosowania okładziny ognioodpornej nie powiodły się ze względu na inne istniejące 

w tym miejscu instalacje wodne. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że trzeba udzielić 

zgody na wykonanie projektu budowlanego i wykonawczego instalacji przeciwpożarowej wraz 

z  wykonaniem ekspertyzy technicznej z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Zespołu Szkół 

Nr  2 w Stalowej Woli. Pan Starosta powiedział również, że w celu zapewnienia bezpieczeństwa 

uczniom, nauczycielom i pracownikom Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli niezbędne jest 

wykonanie nowej instalacji wodnej przeciwpożarowej spełniającej aktualne przepisy budowlane 

i  przeciwpożarowe. W wyniku zapytania ofertowego przeprowadzonego przez Dyrektora, 

zostało złożonych 6 ofert. Najkorzystniejsza oferta opiewa na kwotę 9 225 zł brutto i została 

złożona przez HSW – Zakład Projektowo Technologiczny Sp. z o.o., ul. Kwiatkowskiego 1, 37-450 

Stalowa Wola. Po wykonaniu projektu Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli planuje 

niezwłocznie przystąpić do jego realizacji. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 116/774/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 

projektu budowlanego i wykonawczego instalacji przeciwpożarowej wraz z wykonaniem ekspertyzy 

technicznej z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Ad. 4. Wniosek Gminy Zaklików o sfinansowanie zakupu nowego stelażu do uszkodzonego 

pneumatycznego namiotu ratowniczego, dla jednostki OSP Lipa.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że jednostka OSP Lipa użyczyła pneumatyczny namiot 

ratowniczy Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej Woli na potrzeby walki 

z  wirusem SARS-CoV-2. Następnie Pan Starosta oznajmił, że z niewyjaśnionych przyczyn 

pneumatyczna konstrukcja wyżej wymienionego namiotu uległa uszkodzeniu. Ekspertyza 

sprzedającego wykazała mechaniczne uszkodzenia pneumatycznego namiotu ratowniczego, 

przez które złożona przez Ochotniczą Straż Pożarną w Lipie reklamacja pneumatycznej 

konstrukcji pneumatycznego namiotu ratowniczego została odrzucona. Podczas wcześniejszej 

eksploatacji wyżej wymienionego pneumatycznego namiotu ratowniczego nie ujawniono 

żadnych wad. Burmistrz Gminy Zaklików Dariusz Toczyski zwrócił się z prośbą o przekazanie 

kwoty 12000 zł na zakup stelażu do wyżej wymienionego uszkodzonego pneumatycznego 

namiotu ratowniczego. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że należałoby przeznaczyć kwotę 

w wysokości około 12000 złotych ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego na zakup 



stelażu do uszkodzonego pneumatycznego namiotu ratowniczego dla jednostki OSP Lipa. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, kto był odpowiedzialny za omawiany pneumatyczny namiot 

ratowniczy po użyczeniu go przez jednostkę OSP Lipa Powiatowemu Szpitalowi 

Specjalistycznemu w Stalowej Woli na potrzeby walki z wirusem SARS-CoV-2? Główny Specjalista 

ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł odpowiedziała, że odpowiedzialny za omawiany 

pneumatyczny namiot ratowniczy po użyczeniu go przez jednostkę OSP Lipa Powiatowemu 

Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej Woli był Powiat Stalowowolski. Sekretarz Powiatu 

Krzysztof Żminda poinformował, że w treści protokołu spisanego na okoliczność użyczenia 

namiotu znajduje się zapis o tym, że biorący w użyczenie (Powiatowy Szpital Specjalistyczny 

w Stalowej Woli) jest zobowiązany zwrócić namiot po okresie jego użyczenia w stanie technicznie 

niepogorszonym. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy pokryć koszt zakupu nowego 

stelaża do uszkodzonego pneumatycznego namiotu ratowniczego. Następnie Pan Starosta 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Gminy Zaklików o sfinansowanie 

zakupu nowego stelażu do uszkodzonego pneumatycznego namiotu ratowniczego, dla jednostki 

OSP Lipa i przekazaniem kwoty 12000 zł ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na  zakup stelażu do uszkodzonego pneumatycznego namiotu ratowniczego dla jednostki OSP 

Lipa. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Gminy Zaklików o sfinansowanie zakupu nowego 

stelażu do uszkodzonego pneumatycznego namiotu ratowniczego, dla jednostki OSP Lipa 

i  postanowił przekazać kwotę 12000 zł ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego na zakup 

stelażu do uszkodzonego pneumatycznego namiotu ratowniczego dla jednostki OSP Lipa.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia naboru na wolne 

kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej 

„Podleśna Przystań” w Stalowej Woli.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda przypomniał, że od 29 listopada 2019 roku p.o. Dyrektora 

Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli (do 26 października 

2020 r. Domu Dziecka w Stalowej Woli) jest Pani Małgorzata Warchoł. Dodał również, iż Pani 

Małgorzata Warchoł pełni obowiązki Dyrektora Placówki Opiekuńczo –  Wychowawczej 

„Podleśna Przystań” w Stalowej Woli już ponad rok, w związku z czym zaistniała potrzeba,  

aby w drodze konkursu wyłonić Dyrektora tej placówki. Pan Sekretarz poinformował, że projekt 

uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia naboru na wolne kierownicze 

stanowisko urzędnicze Dyrektora Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań”  

w Stalowej Woli przewiduje powołanie Komisji Rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru na 

wolne kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Placówki Opiekuńczo –  Wychowawczej 

„Podleśna Przystań” w Stalowej Woli, ul. Podleśna 6 w celu wyłonienia kandydata na wyżej 



wymienione  kierownicze stanowisko urzędnicze. Sekretarz Powiatu oznajmił, że zgodnie  

z zapisami wyżej wymienionego projektu uchwały Zarządu Powiatu w skład wyżej wymienionej 

Komisji Rekrutacyjnej miałyby wejść następujące osoby:  

1)  Janusz Zarzeczny - Starosta Stalowowolski – Przewodniczący Komisji  

2)  Mariusz Sołtys - Wicestarosta Stalowowolski – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3) Andrzej Gargaś - Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego – Członek Komisji 

4) Stanisław Czochara - Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego – Członek Komisji 

5) Grzegorz Idec - Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego – Członek Komisji 

6) Tomasz Brymora - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej 

Woli – Członek Komisji 

7) Anita Działak-Żak - Kierownik Działu Pomocy Społecznej  Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli – Członek Komisji.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda powiedział, że jeśli Zarząd Powiatu podejmie uchwałę 

w  sprawie ogłoszenia naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Placówki 

Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli, uchwała ta zostanie 

opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli w dniu 

5 marca 2021  roku. Pan Krzysztof Żminda oznajmił również, że jeśli Zarząd Powiatu podejmie 

wyżej wymienioną uchwałę, ogłoszenie o naborze na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze 

Dyrektora Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli, 

ul.  Podleśna 6 zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego 

w Stalowej Woli w zakładkach: „Praca w Starostwie i jednostkach organizacyjnych”, „Jednostki 

organizacyjne Powiatu” oraz na tablicach informacyjnych w Starostwie Powiatowym w Stalowej 

Woli, ul. Podleśna 15 i Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej 

Woli, ul. Podleśna 6. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 116/775/2021 w sprawie ogłoszenia naboru na wolne 

kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna 

Przystań” w Stalowej Woli.  

Ad. 6. Wniosek Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie 

wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu Palma i Pisanka Wielkanocna.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu 

nad Sanem z siedzibą w Chwałowicach zwróciła się z prośbą o wsparcie finansowe Powiatowego 

Konkursu Palma i Pisanka Wielkanocna, w kwocie 2000 złotych, które w przypadku ich 

przyznania przeznaczy na zakup nagród dla jego laureatów, a także na zakup materiałów 

niezbędnych do przeprowadzenia i nagrania 5 spotkań - warsztatów wykonywania pisanek i palm 



wielkanocnych. Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale PKZ Lila Wojciak poinformowała, 

że  Powiatowy Konkurs „Palma i Pisanka Wielkanocna”, organizowany przez Gminne Centrum 

Kultury w Radomyślu nad Sanem z siedzibą w Chwałowicach, od wielu lat cieszy się dużym 

zainteresowaniem. Pani Lila Wojciak oznajmiła również, że celem wyżej wymienionego konkursu 

jest pielęgnowanie i upowszechnianie wśród mieszkańców Powiatu Stalowowolskiego różnych 

tradycji związanych ze Świętami Wielkanocnymi, a organizowane od wielu lat w ramach wyżej 

wymienionego konkursu zajęcia warsztatowe służą poznaniu różnych technik wykonywania 

pisanek i palm wielkanocnych. Pani Lila Wojciak dodała, że ze względu na tegoroczne 

ograniczenia związane z epidemią COVID-19, wyżej wymienione zajęcia warsztatowe będą 

odbywały się online. Powiedziała, że w ramach omawianego konkursu zaplanowanych zostało 

5  takich zajęć warsztatowych odbywających się online. Oznajmiła, że omawiany konkurs jest 

kierowany zarówno do dzieci i młodzieży, jak i dorosłych. Specjalista ds. Kultury i Zdrowia 

w  Wydziale PKZ Lila Wojciak poinformowała, że nadesłane w ramach omawianego konkursu 

prace oceni specjalnie powołane jury, a nagrody i wyróżnienia dla zwycięzców  konkursu zostaną 

wręczone indywidualnie bądź podczas wspólnego spotkania w Gminnym Centrum Kultury 

w  Chwałowicach. Poinformowała ona również, że forma wręczenia nagród uzależniona będzie od 

obowiązującego reżimu sanitarnego, a konkursowi towarzyszyć będzie zorganizowana na jego 

zakończenie wystawa palm i pisanek wielkanocnych. Pani Lila Wojciak zaproponowała, aby 

Zarząd Powiatu przychylił się do prośby Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad 

Sanem z siedzibą w Chwałowicach i dofinansował Powiatowy Konkurs Palma i Pisanka 

Wielkanocna w kwocie 2000 złotych z przeznaczeniem na zakup nagród dla laureatów konkursu, 

a także na zakup materiałów niezbędnych do przeprowadzenia i nagrania 5  spotkań - warsztatów 

wykonywania  pisanek i palm wielkanocnych. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników 

posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi lub zadać pytania? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone ani 

żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad 

Sanem w sprawie wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu Palma i Pisanka Wielkanocna i 

dofinansowaniem wyżej wymienionego konkursu kwotą 2000 złotych, która ma zostać 

przeznaczona na zakup nagród dla laureatów wyżej wymienionego konkursu, a także na zakup 

materiałów niezbędnych do przeprowadzenia i nagrania 5 spotkań - warsztatów wykonywania  

pisanek i palm wielkanocnych. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu 

nad Sanem w sprawie wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu Palma i Pisanka Wielkanocna 

i postanowił dofinansować wyżej wymieniony konkurs kwotą 2000 złotych, która ma zostać 

przeznaczona na zakup nagród dla laureatów wyżej wymienionego konkursu, a także na zakup 



materiałów niezbędnych do przeprowadzenia i nagrania 5 spotkań – warsztatów wykonywania  

pisanek i palm wielkanocnych.  

Ad. 7. Wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi Oratorium w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania zadania - Wyjazd edukacyjno – ekologiczny pn. „Uroki Podhala”-warsztaty 

terenowe.  

Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak poinformował, że Stowarzyszenie Opieki nad Dziećmi 

Oratorium w Stalowej Woli złożyło wniosek w sprawie dofinansowania zadania - Wyjazd 

edukacyjno – ekologiczny pn. „Uroki Podhala”– warsztaty terenowe. Pan Naczelnik Witold Tutak 

poinformował również, że wyżej wymienione zadanie adresowane jest do dzieci i młodzieży 

w  wieku od 6 do 17 roku życia (głównie podopiecznych Świetlicy Socjoterapeutycznej) w ilości 

45 osób. Mający odbyć się w ramach wyżej wymienionego zadania ośmiodniowy wyjazd w Tatry 

ma na celu zorganizowanie dzieciom wypoczynku propagującego proekologiczne i prozdrowotne 

zachowania. Pan Naczelnik Witold Tutak powiedział, że podczas wyjazdu odbędą się piesze 

i  rowerowe wędrówki, które zwrócą uwagę na zagrożenia, oraz potencjalne zagrożenia związane 

z niszczeniem fauny i flory zaistniałe poprzez nieodpowiedzialne i niepożądane działania 

człowieka. Pan Naczelnik oznajmił również, że przed wyjazdem zostaną przeprowadzone 

pogadanki tematyczne na temat właściwego proekologicznego zachowania podczas planowanych 

wędrówek. Pan Naczelnik oznajmił ponadto, że podczas wyjazdu zorganizowane zostanie 

spotkanie z przewodnikiem Tatrzańskiego Parku Narodowego, który poprowadzi warsztaty 

terenowe i konkurs wiedzy o Tatrzańskim Parku Narodowym. Uczestnicy odwiedzą Centrum 

Edukacji Przyrodniczej w Zakopanem. Młodsze dzieci wezmą udział w konkursie plastycznym 

„Podhalańska przygoda”. Po realizacji zadania we wrześniu zostanie zorganizowana wystawa 

zdjęć, eksponowana w Galerii Stalowej w Parafii Trójcy Przenajświętszej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak zwrócił uwagę, że całkowity koszt realizacji omawianego 

zadania wynosi 36.900,00 zł. Pan Naczelnik Witold Tutak zwrócił się do Zarządu Powiatu z prośbą 

o dofinansowanie omawianego zadania kwotą w wysokości 5.000,00 zł przeznaczoną na usługę 

transportową. Dodał, że wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi Oratorium w Stalowej Woli 

w sprawie dofinansowania zadania - Wyjazd edukacyjno – ekologiczny pn. „Uroki Podhala”-

warsztaty terenowe od strony merytorycznej został przygotowany we właściwy sposób. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące wyżej 

wymienionego wniosku? Radny Grzegorz Idec zapytał, czy wyżej omawiany wyjazd w Tatry 

odbędzie się z zachowaniem obostrzeń sanitarnych wynikających z obecnej sytuacji 

epidemicznej? Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak odpowiedział, że zapewne tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda powiedział, że przejazd autobusem, mający odbyć 

się w ramach wyżej omawianego wyjazdu w Tatry, może wiązać się z niebezpieczeństwem 



zachorowania na COVID-19 dla osób, które nie przeszły tej choroby ani nie zostały przeciw niej 

zaszczepione. Pan Wiceprzewodniczący dodał, że w obecnej chwili transmisyjność wirusa SARS-

CoV-2 jest bardzo silna, a osoby młode (omawiane wyżej zadanie adresowane jest do dzieci 

i młodzieży w wieku od 6 do 17 roku życia) bardzo często przechodzą chorobę wywołaną tym 

wirusem bezobjawowo, co znacznie zwiększa ryzyko zakażenia. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Stowarzyszenia Opieki nad 

Dziećmi Oratorium w  Stalowej Woli w  sprawie dofinansowania zadania - Wyjazd edukacyjno – 

ekologiczny pn.  „Uroki Podhala”- warsztaty terenowe i dofinansowaniem wyżej wymienionego 

zadania kwotą 5.000,00 zł, przeznaczoną na usługę transportową. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi Oratorium 

w  Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zadania - Wyjazd edukacyjno – ekologiczny pn.  „Uroki 

Podhala”-warsztaty terenowe i postanowił dofinansować wyżej wymienione zadanie kwotą 

5.000,00  zł, przeznaczoną na usługę transportową.  

Ad. 8. Wniosek Stowarzyszenia Nasze Miasto w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Odnowa obszarów przyrodniczych powiatu stalowowolskiego”.  

Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak poinformował, że Stowarzyszenie Nasze Miasto w Stalowej 

Woli złożyło wniosek w sprawie dofinansowania zadania pn. „Odnowa obszarów przyrodniczych 

powiatu stalowowolskiego”. Pan Naczelnik Witold Tutak oznajmił również, że wnioskowana 

przez Stowarzyszenie Nasze Miasto w Stalowej Woli kwota dofinansowania przeznaczona 

na  realizację wyżej wymienionego zadania wynosi 1.540,00 zł (w tym: 550,00 zł – usługa 

transportowa, 990,00zł – zakup nagród dla uczestników konkursu o tematyce proekologicznej 

pt.  „Drzewo roku 2021”).  Pan Naczelnik Witold Tutak poinformował, że wyżej wymienione 

zadanie poświęcone jest zdobyciu i pogłębieniu wiedzy na temat zadrzewień i zakrzewień 

na  terenie gminy Stalowa Wola, jej znaczeniu w ochronie zasobów przyrody, przeciwdziałaniu 

zmianom klimatu, a także korzyściom płynącym z zieleni miejskiej. Zadanie ma na celu zachęcić 

lokalnych mieszkańców (szczególnie młodzież) do podejmowania działań na rzecz sadzenia 

drzew i krzewów oraz ochrony drzewostanu. Pan Naczelnik poinformował, że omawiane zadanie 

realizowane będzie w formie spotkań z grupami mieszkańców. Poinformował również, 

że  w  ramach zadania pn. „Odnowa obszarów przyrodniczych powiatu stalowowolskiego” 

zostanie posadzone 100 lip. Oznajmił on, że w ramach tego zadania odbędzie się także konkurs 

o tematyce proekologicznej dla mieszkańców pt.: „Drzewo roku 2021”. Konkurs będzie promował 

postawy szacunku wobec przyrody, a także będzie bodźcem do poszukiwań przykładów 

związków pomiędzy kulturą i  historią lokalnej społeczności. Naczelnik Wydziału OŚL Witold 

Tutak poinformował, że  w  ramach zadania pn. „Odnowa obszarów przyrodniczych powiatu 



stalowowolskiego” planowana jest wycieczka do arboretum w Bolestraszycach dla członków 

grupy „Przyroda Stalowa Wola”, zaangażowanych w działania na rzecz ochrony aktualnego 

drzewostanu w procesie rewitalizacji, jak również ochrony lokalnych Pomników Przyrody. 

Pan  Naczelnik Witold Tutak oznajmił, że omawiane zadanie adresowane jest do lokalnych 

mieszkańców w  różnych grupach wiekowych w tym: dzieci, młodzieży, dorosłych oraz seniorów 

w ilości ok.  150 osób. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zgłosić jakieś uwagi? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

glosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Stowarzyszenia Nasze Miasto w Stalowej 

Woli w sprawie dofinansowania zadania pn.  „Odnowa obszarów przyrodniczych powiatu 

stalowowolskiego” i dofinansowaniem wyżej wymienionego zadania kwotą 1.540,00 zł 

(w tym:  550,00 zł – usługa transportowa, 990,00zł –  zakup nagród dla uczestników konkursu o 

tematyce proekologicznej pt. „Drzewo roku 2021”), przeznaczoną na realizację tego zadania. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia Nasze Miasto w Stalowej Woli 

w sprawie dofinansowania zadania pn. „Odnowa obszarów przyrodniczych powiatu 

stalowowolskiego” i postanowił dofinansować wyżej wymienione zadanie kwotą 1.540,00 zł 

(w tym:  550,00 zł – usługa transportowa, 990,00zł – zakup nagród dla uczestników konkursu 

o  tematyce proekologicznej pt.: „Drzewo roku 2021”), przeznaczoną na realizację tego zadania.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości w Wydziale BF Iwona Kozioł omówiła 

projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy 

chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 116/776/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 10. Przyjęcie Protokołu Nr 115/2021 z dnia 25 lutego 2021 roku.  

Radny Stanisław Czochara zwrócił uwagę na błąd znajdujący się w punkcie 11. Wolne wnioski, 

w  Protokole Nr 115/2021 z dnia 25 lutego 2021 roku, w części dotyczącej rozmowy na temat 

wsparcia finansowego dokończenia budowy chodnika znajdującego się w miejscowości Bojanów 

przy drodze relacji Bojanów–Spie przez Powiat Stalowowolski. Pan Stanisław Czochara wyjaśnił, 

że błąd ten polegał na zapisaniu, że rozmowa ta dotyczyła wsparcia finansowego dokończenia 

budowy chodnika znajdującego się w miejscowości Spie w Gminie Bojanów przez Powiat 



Stalowowolski, podczas gdy miejscowość Spie nie leży w granicach Powiatu Stalowowolskiego, 

a  wspomniana wyżej rozmowa dotyczyła wsparcia finansowego dokończenia budowy chodnika 

znajdującego się w miejscowości Bojanów przy drodze relacji Bojanów–Spie przez Powiat 

Stalowowolski. Powiadomiono, że zawarta w  Protokole Nr 115/2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

nieścisłość zostanie poprawiona. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

Protokołu Nr  115/2021 z dnia 25 lutego 2021 roku. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Protokół Nr 115/2021 z dnia 25 lutego 2021 roku został przyjęty.  

Ad. 11. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 
 Starosta Stalowowolski 
    (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


